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Notat fra fællesmødet onsdag d. 12 august 
 

Ad 1. Siden sidst:   

Torben Bjerregård tiltræder pr. dags dato formandsposten igen efter sygeperioden. Takkede Gudrun for 

arbejdet som hans substitut. Torben annoncerede, at bestyrelsen nok fremover vil arbejde efter den model, 

der har været gældende i hans fravær. 

ØIF har modtaget en invitation til at bemande en fest på Koldinghus. Ingen af afdelingerne var  interesseret, 

hvorfor vi takker nej denne gang. 

 

Ad 2. Kræmmermarkedet – evaluering: 

Vejret kunne vi ikke gøre noget ved – en katastrofal lørdag. Søndag var god. 

ØIF har klaret vores opgave fint, og der var ros til vore mange hjælpere. 

Og der var stor tak til vores sponsorer, både med præmier til banko og med stor hjælp til kørende grej. Der 

var en rigtig god organisation. 

Specielt en stor tak til Søren for hans meget store indsats. 

ØIF har udnævnt Søren til vores Kræmmerchef fremover. Ligeledes en stor tak til Hanne og Kim for deres 

mange timer på markedet. 

Næste kræmmermarked bliver i uge 30 – 2016. 

 

Ad 3. Birkefest: 

Programmet på plads 

 

Ad 4. Aktivitetsdag Vestbirk: 

ØIF laver en fælles folder til uddeling på dagen, omfattende vore aktiviteter. Vi opstiller to – 3 pavilloner så 

der kan være lidt læ ved evt. regn. Vore aktiviteter er på plads. 

 

Ad 5. Klubliv Danmark: 

Konceptet blev debatteret, og der er en skepsis om indflydelsen på vore lokale sponsorer. 

Punktet udsat til videre behandling i bestyrelsen. 

 

Ad 6. Skolesamarbejde: 

Efter en kort status, afventer vi udspil fra skolen. 

 

Ad 7. Bordet rundt: 

Afdelingerne i gang efter planerne. Specielt blev der orienteret om INFO skærmen i klubben. Den har plads 

til udvidelser med flere afdelinger. Skærmen kan opdateres hjemmefra. 

Et fælles problem er hærværk på vore baner og faciliteter. Specielt Petanque og Atletik har senest været 

ramt. 



Bestyrelsen vil rette henvendelse til skolen omkring dette problem, og vi overvejer yderligere tiltag. 

 

Generelt er vi udfordret på at skaffe ”frivillige” til indtægtsgivende aktiviteter, så mange gange hænger dette 

på de ”sædvanlige” hjælpere. 

 

Vi arrangerer et førstehjælper kursus inden jul. 

   

 

 

 


